

Foreningen for aktive hundeejere

Bestyrelsesmøde torsdag den 8. januar 2026 kl. 18.00 Mosegårdsvej 20 Vordingborg

Deltagere: Benjamin Berner Christensen (formand), Pia Jensen (kasserer), Henning Christensen (næstformand), Sonia Sohnemann (bestyrelsesmedlem), Karin Jensen (bestyrelsesmedlem), Ulla Vest (suppleant) og Majbrit Christoffersen (suppleant).

Ingen afbud.

1. Konstituering af næstformand og sekretær

Henning blev genvalgt som næstformand. Majbrit blev valgt som sekretær.

2. Nyt fra formanden

Formanden havde brug for afklaringer på flere områder, som den resterende svarede på. Herunder hvem der er foreningens:

- webmaster: Pia
- materialeforvalter: Henning
- kantineansvarlige: Pia og Karin

Formanden har læst vedtægterne og kan se, at han og kassereren har tegningsretten for foreningen. Da han kan stilles til ansvar på foreningens vegne, både økonomisk og jf. aftaleretten, vil han som minimum have se-adgang til foreningens konto for at kunne følge transaktioner ind og ud. Kassereren kontakter banken, for at få sat dette op.

Formanden har rettet foreningens oplysninger på foreningsportalen, samt kontaktet kommunens kontaktperson pr. mail. På foreningsportalen blev formanden opmærksom på, at foreningen kan reklamere med arrangementer på kulturnaut.dk samt oplevelsenu.dk.

Formanden spurgte ind til børneattester samt om den øvrige bestyrelse var bekendt med reglerne herom. Den øvrige bestyrelse fortalte, at flere af dem tidligere har afleveret en børneattest. Kassereren undersøger hvor ofte en børneattest skal fornyes og hvem der er omfattet af reglerne herom.

Der er kommet nyhedsbrev fra DCH Regnskab hvori det konstateres, at lokalforeninger i DCH fortsat er momsfrataget trods nye regler på området.

Derudover er der kommet en henvendelse fra Myndeklubben om brugen af arealerne ved Mosegården. Myndeklubben ønsker at afholde et arrangement i den første weekend i maj (2. – 3. maj 2026). Formanden kontakter myndeklubbens kontaktperson og aftaler nærmere vedr. den generelle brug af området, oplysninger omkring vores træningstider mv.

Bestyrelsen er tidligere blevet kontaktet af medlemmer fra en anden lokalforening der spørger ind til muligheden for et passivt medlemskab i vores forening. Bestyrelsen er enige om, at foreningen ikke optager passive medlemmer, men at medlemmer altid skal betale årskontingent for at være en del af foreningen, kunne deltage i diverse arrangementer og konkurrencer i DcH regi. Ved samme drøftelse blev det aftalt, at Ulla fremover skal være på hjemmesiden som kontaktperson hvis nye medlemmer vil meldes ind udelukkende for at gå til konkurrencer. Pia retter dette.

3. Nyt fra kassereren

Kassereren har sendt regnskabet for perioden 1. december 2025 – 7. januar 2026 til den resterende bestyrelse den 7. januar 2026.

Kassereren har inden nyt vedrørende regnskabet.

Bestyrelsen har modtaget en mail fra foreningens revisor om følgende:

1. bestyrelsen skal fremover godkende årsregnskabet inden det revideres af revisoren.
2. formanden skal være anden-godkender på udgående transaktioner over 1.500 kr.
3. det anbefales at det daglige beløb der kan overføres fra foreningens konto nedsættes.
4. bestyrelsen bør oprette en inventarliste over foreningens aktiver
5. bestyrelsen opfordres til at fortsætte opgørelsen af foreningens rosetter på lige fod med den tidligere formands opgørelse

Ad pkt. 1: bestyrelsen konstaterer, at der er kort tid fra regnskabsårets afslutning til den ordinære generalforsamling.

Ad pkt. 2: kassereren og formanden får dette sat op, når de har fat i banken

Ad pkt. 3: kassereren har allerede fulgt anbefalingen og sat beløbet ned

Ad pkt. 4: bestyrelsen aftaler, at de snarest gennemgår foreningens inventar, enten på arbejdsdagen eller løbende.

Ad pkt. 5: bestyrelsen aftaler, at de fortsætter med opgørelsesmetoden som den tidligere formand har brugt. Ulla laver en revision af de nuværende rosetter og afstemmer.

4. Vision 2026

Majbrit forslår, at bestyrelsen i 2026 skal fokusere på at fastholde de instruktører foreningen har, samt finde nye kandidater iblandt foreningens medlemmer. Generelt er det ønsket, at bestyrelsen skal gøre noget mere for instruktørerne så der skabes et sammenhold, evt. via fælles træning eller uformelle kaffemøder. Klubhuset skal benyttes oftere og kan bruges som centrum for hyggen.

På næste instruktørmøde (den 19. marts 2026) vil ét af punkterne på dagsordenen være, hvem af medlemmerne instruktørerne kan se i rollen som nye instruktører. Emnet fortsætter på næste bestyrelsesmøde.

Ulla foreslår, at der generelt skal afholdes flere fælles arrangementer såsom sommerfesten, juleafslutningen og gåturene. Bestyrelsen aftaler, at årets sommerfest afholdes lørdag den 20. juni 2026. Sommerfesten planlægges af aktivitetsudvalget. Der kommer forslag om, at vi kan låne bueskydningens baner og prøve det. Sonia undersøger om det er en mulighed.

Formanden vil gerne have, at bestyrelsen i løbet af 2026 udarbejder et ordensreglement for klubhuset nu hvor det skal bruges oftere. Det er især rengøringen, herunder gulvvask, som halter.

5. Fordeling af udvalg

Fordelingen af udvalg er som følgende:

- Agilityudvalget nedlægges for nu, da foreningen ikke har en instruktør eller et hold.
- Aktivitetsudvalget består af Sonia og Karin Jensen. De forsøger at få flere medlemmer med, der ikke er i bestyrelsen.
- Hoopers udvalget består af Ulla og Karin Rasmussen. De inddrager Bjørn, så han også bliver en del af udvalget.
- Lydighedsudvalget består af Pia. Pia opfordrer Ole Andersen til også at deltage i udvalget.
- Nose Work udvalget består af Ulla, Camilla og Majbrit. Udvalget forsøger at få Gitte Møller med.
- Rallyudvalget består af Henning og Sonia. De forsøger at få flere medlemmer med, der ikke er i bestyrelsen.

Udvalgene planlægger årets aktiviteter og arrangementer. Bestyrelsen aftaler, at udvalgene, inden næste bestyrelsesmøde, skal finde datoer til årets lokalkonkurrencer.

6. Årets datoer/aktiviteter

Følgende aktiviteter er planlagt i foreningen:

- 28. marts 2026: Arbejdsdag
- 19. april 2026: Nose Work Åben konkurrence
- 2. august 2026: Nose Work klasse 1 + 2 konkurrence
- 30. august 2026: afvikling af Sjællandsmesterskabet i Nose Work for klasse 1 og 2.
- 6. september 2026: Nose Work klasse 2 konkurrence
- 12. september – 13. september 2026: instruktørweekend
- 3. oktober 2026: lokalkonkurrence i lydighed

7. Forslag til kredsgeneralforsamling

Ingen forslag.

8. Evaluering af juleløb

Bestyrelsen synes, at juleløbet 2025 var hyggeligt og sjovt. Der var mange medlemmer og det var rart, at så mange havde lyst til at deltage.

9. Næste bestyrelsesmøde

Næste bestyrelsesmøde er tirsdag den 3. marts 2026 kl. 18.00 på Mosegården 20, Vordingborg. Benjamin tager mad med.

Det er aftalt, at følgende punkter skal være en del af næste bestyrelsesmøde:

1. Opfølgninger fra seneste bestyrelsesmøde
2. Udarbejdelse af invitation til arbejdsdagen
3. Planlægning af arbejdsdagen, herunder kigge på lydighedsspringet, rydde op i garagen og agilityskuret, gøre rent i klubhuset samt eventuelt rydde op og ud i haven.
4. Nyt fra udvalgene, herunder hvilke datoer de forventer at afholde lokalkonkurrencer på
5. Udarbejdelse af nyhedsbrev til medlemmerne, inkl. muligheden for fællestræning for det tidligere agilityhold. Bestyrelsen har aftalt, at udvalgene fremover skal sende bidrag til formanden, der derefter vil samle nyhedsbrevet.
6. Drøftelse af indkøb af kegler, gardiner til klubhuset mv.

10. Evt.

Angående årets instruktørweekend: I november 2025 henvendte man sig til Mia Rasmussen for at høre om pris for at undervise på dette års instruktørweekend. Det blev oplyst, at instruktørerne ved sidste møde har besluttet, at det er Mia man ønsker denne gang. Da henvendelse til Mia er sket for to måneder siden, skal det undersøges om hun fortsat er ledig.

Der blev spurgt ind til muligheden for at der blev indkøbt flere kegler til foreningen. Karin Jensen undersøger hvor mange der ønskes, at vi køber samt prisen på dem. Bestyrelsen tager stilling til punktet ved næste bestyrelsesmøde.

Der bliver spurgt ind til, om akustikplanerne til loftet i klubhuset kan blive sat op. Formanden og næstformanden sørger for dette snarest.

Der bliver spurgt ind til, om der kan opsættes gardiner i klubhuset så vi igen kan afholde foredrag for foreningens medlemmer samt undervisning af kredsens nye instruktører. Det aftales at punktet om indkøb af gardiner sættes på dagsordenen til næste bestyrelsesmøde, da det skal undersøges om der er specielle krav til gardinerne.